

## السيرة الذاتية/Curriculum Vitae

### Personal Information:

### البيانات الشخصية:

Name : Taghreed Fadhil Hussein	الاسم : تغريد فاضل حسين
ID No: G1967145	رقم الجواز : G1967145
Mobile :07726985643	جوال: ٠٧٧٢٦٩٨٥٦٤٣
E-mail : t.hussein@uoalfarahidi .edu .iq	

### Education:

### المؤهلات التعليمية:

Name of University: Baghdad	أسم الجامعة : بغداد
Major : doctorate Media	التخصص العام: دكتوراه إعلام
Minor :journalism	التخصص الدقيق: صحافة
GPA :	المعدل:
Year :2011	سنة التخرج : ٢٠١١

### Training Session:

### الدورات العلمية:

Name of Session: development and expansion corruptibility's media	اسم الدورة: تنمية وتطوير القابليات الاعلامية
Session Place: Malaysia	مكان الدورة: ماليزيا
Session Period: 10 days	مدة الدورة: ١٠ أيام

Name of Session: preparation trainers	اسم الدورة: إعداد المدربين
Session Place: Baghdad hand in hand UNICEF	مكان الدورة: بغداد بالتعاون مع اليونيسيف
Session Period: 4 days	مدة الدورة: ٤ أيام

### Experience:

### الخبرات العملية:

<ul style="list-style-type: none"><li>The responsible of TV production</li><li>Division &amp; manger in media section /Directorate of relations and media</li></ul>	<ul style="list-style-type: none"><li>مسؤولة شعبة الانتاج التلفزيوني في قسم الاعلام ومن ثم مدير قسم الاعلام / مديرية العلاقات والاعلام في امانة بغداد</li></ul>
<ul style="list-style-type: none"><li>The responsible of two pages in the Voice of Baghdad newspaper, which are awareness municipal and orbits</li></ul>	<ul style="list-style-type: none"><li>مسؤولة صفحتين في جريدة صوت بغداد وهما صفحة الوعي البلدي ومدارات</li></ul>
<ul style="list-style-type: none"><li>Worked in training at the Institute's training for the secretariat of Baghdad for the years 2005 - 2006 AD and lectures to the trainees in the field of media and human rights</li></ul>	<ul style="list-style-type: none"><li>عملت في مجال التدريب في معهد التدريب التابع لآمانة بغداد للاعوام ٢٠٠٥ - ٢٠٠٦ م ومن عام ٢٠١٤ م لغاية ٢٠١٨ م وألقيت محاضرات على المتدربين في مجال الاعلام وحقوق الانسان.</li></ul>

<ul style="list-style-type: none"> <li>• <b>PC:-</b></li> <li>i. Dealing with software programs (Word, Excel) Proficiency</li> <li>ii. Dealing with Internet websites Proficiency</li> <li>• <b>Languages:-</b></li> <li>i. Arabic – Mother tongue- perfect (read +write+ speak).</li> <li>ii. English-good (read+ write-speak).</li> <li>• It has been posted to me two researches in the journal published by the Arts Faculty of Arts / University of Baghdad, the first entitled (press campaigns and trends) and the second entitled (press campaigns and elections).</li> <li>• Participated in the first conference for the development of awareness held by the municipal secretariat of Baghdad, at the headquarters of the University of Baghdad and made searchable entitled (the role of the media in raising awareness of the Municipal in Iraq), which is under publication</li> <li>• Nominated to participate in the scientific conference of the National Women the first on (the role of women in scientific research and technological) held by the Ministry of Science and Technology for the period (14-15 / November / 2012) as it participated in a research entitled (the role of women's leadership in state institutions in Iraq and their contribution in the field of scientific research and technological) was published in the Journal of the ministry.</li> <li>• Participated in the Annual Scientific Conference of the Integrity Commission presented a research entitled The role of the press in the fight against corruption in Iraq and it was published in the Journal of integrity and transparency for Research and Studies.</li> <li>• I published a research entitled (The Role of Electronic Media in the</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• <b>الحاسب الالى :-</b></li> <li>i. التعامل مع برامج الحاسب الالى ( Word ، Excel ) إجادة تامة .</li> <li>ii. التعامل مع مواقع الـ Internet – إجادة تامة .</li> <li>• <b>اللغات :-</b></li> <li>i. اللغة العربية –اللغة الام- إجادة تامة ( قراءة + كتابة + تحدث ) .</li> <li>ii. اللغة الانجليزية – إجادة متوسطة(قراءة + كتابة + تحدث).</li> <li>• نشر لي بحثان في مجلة الآداب التي تصدر عن كلية الآداب/ جامعة بغداد الاول بعنوان (الحملات الصحفية والاتجاهات) والثاني بعنوان (الحملات الصحفية والانتخابات).</li> <li>• شاركت في المؤتمر الاول لتنمية الوعي البلدي الذي أقامته أمانة بغداد في مقر جامعة بغداد وقدمت بحث فيه بعنوان (دور وسائل الاعلام في تنمية الوعي البلدي في العراق) وهو قيد النشر.</li> <li>• رشحت للمشاركة في المؤتمر العلمي الوطني النسوي الأول حول (دور المرأة في مجال البحث العلمي والتكنولوجي) الذي أقامته وزارة العلوم والتكنولوجيا للمدة (١٤-١٥/تشرين الثاني/٢٠١٢) إذ شاركت فيه ببحث بعنوان (دور المرأة القيادية في مؤسسات الدولة في العراق وإسهامها في مجال البحث العلمي والتكنولوجي) وتم نشره في مجلة الوزارة.</li> <li>• شاركت في المؤتمر العلمي السنوي لهيئة النزاهة ببحث بعنوان دور الصحافة في مكافحة الفساد في العراق وتم نشره في مجلة النزاهة والشفافية للبحوث والدراسات.</li> <li>• نشر لي بحث بعنوان (دور الاعلام الالكتروني في العملية التعليمية في ظل جائحة كورونا) في مجلة كلية</li> </ul>
---	---

**Educational Process in Light of the Corona Pandemic) in the Journal of the City of Science College in 2022.**

• I published a research entitled (The Role of Electronic Media in Shaping Cultural Awareness among Youth) in the Turkish Remac Magazine in 2022.

• I published a research entitled (The Role of Electronic Media in Shaping Cultural Awareness among Youth) in the Turkish Remac Magazine in 2022.

• I published a research entitled (Attitudes of university students towards addressing the digital (electronic) press in light of its competition with social networking sites for social issues) in (RES MILITARIS) magazine and it was included in the Scopus digest in 2022.

• I published a research entitled (The Role of Serious Media in Crisis Management - The Corona Pandemic as a Model) in Al-Farahidi Magazine, affiliated with Tikrit University, in 2023.

• I published a research entitled (The Role of Artificial Intelligence Technologies in Determining the Interests of Digital Platform Users) in the Arid International Journal for Media Studies and Communication Sciences in 2023.

مدينة العلم عام ٢٠٢٢.

• نشر لي بحث بعنوان (دور الإعلام الإلكتروني في تشكيل الوعي الثقافي لدى الشباب) في مجلة ريماك التركية عام ٢٠٢٢.

• نشر لي بحث بعنوان (دور الإعلام الإلكتروني في تشكيل الوعي الثقافي لدى الشباب) في مجلة ريماك التركية عام ٢٠٢٢.

• نشر لي بحث بعنوان (Attitudes of university students towards addressing the digital (electronic) press in light of its competition with social networking sites for social issues) في مجلة ( RES MILITARIS) ونزل ضمن مستوعبات سكوبس عام ٢٠٢٢.

• نشر لي بحث بعنوان (دور الاعلام الجدي في ادارة الازمات - جانحة كورونا أنموذجا) في مجلة الفراهيدي التابعة لجامعة تكريت عام ٢٠٢٣.

• نشر لي بحث بعنوان (دور تقنيات الذكاء الاصطناعي في تحديد اهتمامات مستخدمي المنصات الرقمية) في مجلة أريد الدولية للدراسات الإعلامية وعلوم الاتصال عام ٢٠٢٣.

-  
-  
-  
-  
-